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 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Anders Carlsson att tillsammans med tjänstgörande 

ordföranden Dagny Mörk och tjänstgörande ordföranden Gunnar Slätt  

justerar dagens protokoll. 

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns med tillägg under punkterna 9 och 10.  

 

Avfallshantering med föredragande tjänsteman Emelie Pålsson har anmält 

förhinder. 

 

Rådet kallar in Catarina Nilson att redogöra för att ge generell information 
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om tillgänglighet på trafikkontoret. 

 § 3 

Föregående protokoll 
Inget föregående protokoll 

 

 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Kommunstyrelsens handikappråd nr 10/2011 

Stadsbyggnadsnämndens och exploateringsnämnden handikappråd nr 11 

Fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden nr 6/2011 

 

Rådet anmäler och lägger dessa till handlingarna 

 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
Projektera och bygg för god avfallshantering - Stockholms stads riktlinjer 

- Föredragande är kallad till dagens sammanträde, blev förhindrad. 

 

Rådets synpunkter 

Rådet anser att det i remissvaret saknas krav på att funktionsnedsatta mot 

en rimlig avgift ska kunna få hämtning av grovsopor vid bostaden som 

normalt forslas till återvinningscentralen. 

 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 
Inga ärenden tagna på delegation 

 

 

 § 7 

Trafik- och renhållningsnämnden 
Protokoll 11/2011 

- Protokollet anmäls och läggs till handlingarna 

 

Föredragningslista för den 2 februari 2012 

- Föredragande i ärende 9 och 10 är kallade till dagens sammanträde. 

 

 

 § 8 

Stockholms Stads Parkerings AB 
Sammanträdeshandlingar från den 14 december 2011 

- Handlingarna anmäls och läggs till handlingarna 
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 § 9 

Genomgång av ärenden 
 

15.00-15.15 

Handikapptoaletter 

Kontoret har tagit fram en modell av handikapptoalett enligt beskrivning.  

Handläggaren föreslår att kontoret och representanter från rådet gör ett 

studiebesök i en uppsatt modell.  

 

Rådets synpunkter 

Rådet anser att en certifierad sakkunnig borde se till att toaletten uppfyller 

de krav som finns på mått. Rådet utser Anders Carlsson och Ulrika 

Voghera som representanter från rådet för studiebesök. 

 

Föredragande tjänsteman Sara Malm 

 

15.15- 15.30  

Gångbron över Cederdalsgatan  (TRNs lista nr 9) 

 

Trafikkontoret har  utrett  möjligheterna att anordna en gångbro över 

Cedersdalsgatan för att underlätta förbindelsen mellan 

Roslagsgatan/Johannes skola och Bellevueparken.  

 

Vid den barnkonsekvensanalys som ingick i utredningsarbetet framgick 

att en av de tydligaste synpunkterna var önskemål om förbättrad trygghet 

och säkerhet för skol- och förskolebarn vid passage över Cedersdalsgatan, 

till och från Bellevueparken. 

 

En förstudie är nu genomförd som visar möjligt läge för en gångbro. 

Förslaget innebär att en stålbro anordnas för gångtrafik med en minsta fri 

bredd på 3,0 m. På den södra sidan ansluter bron via en trappa respektive 

en ramp till Cedersdalsgatans nivå.  Rampen föreslås gå ner i en båge 

västerut. Det har varit möjligt att klara en lutning på 1:20 trots det 

begränsade utrymme som står till buds. Läget gör att rampen även kan få 

en anslutning till gångvägnätet i Vanadisparken. Mot norr sker anslutning 

till en bergrygg som i princip är i nivå med bron. Därifrån kan det 

iordningställas en parkväg fram till Bellevuevägen. Vid anslutningen mot 

Bellevueparken kan det även anordnas en trappförbindelse direkt ner till 

Cedersdalsgatans nivå vid Stockholms Universitets lokaler. 

 

Rådets synpunkter 

Rådet anser att det är bra att en gångbro byggs eftersom det trafikmässigt 

är ett besvärligt läge. Rampen blir lång då lutningen är 1/20 och bron ska 
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bli 5.20 m hög  det blir långt för dem som inte kan gå i trappor. Rådet 

föreslår kontoret se över någon typ av avlastande sittplats som kan fällas 

ser och därmed inte ta stor plats.  

  

Föredragande tjänsteman Per Inge Ahlström 

 

Gångtunnel under Odenplan (TRNs lista ärende 10) 

Befintligt övergångsställe över Odengatan vid Norrtullsgatan bedöms 

efter Citybanans öppnande bli överbelastat med trängselproblem under 

högtrafiktid. Staden ser behov att förstärka kapaciteten för 

gångströmmarna mellan Citybanans och tunnelbanans gemensamma 

uppgång på torget och Odengatans södra gångbana. En lösning med 

gångtunnel under gatan, som ansluter direkt mot biljetthallen, skulle då 

kunna vara en attraktiv möjlighet för att avlasta övergångsstället och ge en 

gen och trafiksäker passage. 

 

Det har framkommit ett förslag från ägaren till fastigheten kv Adlern 

Mindre 34, Gamla Livförsäkringsaktiebolaget SEB Trygg Liv, där 

butikslokaler anordnas längs gången och uppgången placeras inom 

fastigheten. I det alternativet är avsikten att kostnaderna delas mellan 

berörda parter. 

 

Rådets synpunkter 

Rådet ser positiv på gångtunneln och betonar att kontoret ska se till 

tillgängligheten i projektet. 

 

Föredragande tjänsteman Per Inge Ahlström 

 

15.30 

Drift - och underhållsstrategin 

Ingen föredragning 

 

Föredragande tjänsteman Ted Ell, kom ej. 

 

15.45 

Generell information om tillgänglighet på trafikkontoret 

Föredragande ger information om att de 46 miljoner koronor som var 

budgeterat till olika tillgänglighetsprojekt användes 37 miljoner koronor.  

 

Aktuella projekt för 2012: 

- Ledstråksprojektet (5 platser) avslutas genom informationskampanj 

och utvärdering. 

- Korsningarna vid Nockebybanans hållplatser ska ses över och 

åtgärdas. 

- Projekt kring trafiksignalens akustikfunktioner. Vi kommer att testa 
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två max och min samt vibration. Projektet om fattar sju platser.  

Personer med synnedsättning kommer att delta vid utvärderingarna. 

- Befintliga kontrastmarkeringar håller på att ses över. Produkten för 

kontrastmarkering behöver vidareutvecklas för att hålla och synas 

bättre. 

- Ansvaret för eAdept ska ses över och produkten ska 

förvaltningsetableras. 

- Arbetet med insiktsutbildningar fortsätter. 

- St Julian ska delas ut 2012. Arbetet drivs från SLK. Catarina är med 

i arbetsgruppen. 

- En långsiktig strategi för avhjälpande av enkelt avhjälpta hinder ska 

tas fram. 

- Slutredovisning för 2011 ska upp i marsnämnden. Slutsumman blev 

37,3 mnkr. Genomförandebeslut för 2012 (40 mnkr) ska upp i 

marsnämnden. 

 

Föredragande tjänsteman Catarina Nilsson  

 

 

 § 10 

Bevakningslistan 
 

Miljöprogram – antagits av kommunfullmäktige den 12 december 2012 

och delas på nämnden 

 

 § 11 

Övriga frågor 
- Nya spårvagnar har tagits i bruk. Beslutar att kalla föredragande 

tjänstman för att höra efter hur tillgängligheten fungerar i samband 

med på och avstigningar. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Eva Olofsson 

 


